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INTERPELACJA / ZAPYTANIE 

 

Skierowane do: Burmistrz Miasta Chojnice 

W sprawie: projektu „Kawa lub herbata dla Seniora” realizowany przez MOPS w Chojnicach 

 Zwracam się do Pana Burmistrza z szeregiem pytań dotyczących Projektu Kawa lub herbata 

dla Seniora. Pytania kieruję z troski o dobro chojnickich Seniorów, przede wszystkim przez wzgląd 

na brak, bądź niedostateczną informację w przestrzeni publicznej dotyczącej wspomnianego 

projektu realizowanego przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej wraz z chojnickimi 

przedsiębiorcami. 

1. Czy w roku 2020 projekt kawa lub herbata dla seniora jest realizowany? 

2. Ilu mieszkańców skorzystało z oferty skierowanej do najstarszych mieszkańców naszego 

miasta w bieżącym roku i ile karnetów wydano? 

3. Jaki wiek upoważnia mieszkańców Chojnic do odbioru karnetów na kawę lub herbatę? 

4. Czy poza wiekiem i meldunkiem na terenie Miasta Chojnice, istnieją dodatkowe kryteria 

przyznawania karnetów? 

5. Ile karnetów przysługuje jednemu mieszkańcowi i jak często w skali roku może zgłosić się 

do MOPS po kolejne? 

6. Czy Miasto Chojnice przewidziało limit karnetów ogółem dla mieszkańców Chojnic? 

7. Jakie kawiarnie, restauracje i gastronomie obejmuje oferowany przez chojnicki MOPS 

program skierowany do Seniorów? 

8. Jak wygląda finansowanie projektu ze środków Miasta? Czy jest to program ufundowany w 

pełni przez chojnickich przedsiębiorców, czy Miasto współfinansuje projekt „kawa lub 

herbata dla Seniora”? 



W imieniu swoim i wszystkich chojnickich Seniorów wyczekuję rzeczowej i wyczerpującej 

odpowiedzi. 
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Krzysztof Pestka 
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